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Městský obvod – Statutární město Pardubice 

Městský obvod Pardubice VI 

Úřad městského obvodu Pardubice VI – OES 

Kostnická 865, Svítkov, 530 06 Pardubice 

 

Zápis 

z IV. zasedání 

Zastupitelstva městského obvodu Pardubice VI 

 

konaného dne 12. června 2023 od 17:00 hodin  

v sále Hospody U Pilařů v Popkovicích 
 

Přítomni: PhDr. Petr Králíček, Tomáš Rambousek, Mgr. Martin Vencl, Robert Klčo, Ing. 

Tomáš Pelikán, Hynek Štichauer, Ing. Ondřej Karas, Ing. Helena Dvořáčková, doc. Ing. 

Vladimír Pejchal, Ph.D., Bc. Tomáš Lauryn, Ing. Michal Pilař, Jiří Chmelík  

 

Hosté:       Bc. Simona Hývlová, vedoucí OES ÚMO Pardubice VI 

                  Bc. Petr Komžák, vedoucí OIDŽP ÚMO Pardubice VI 

Ing. Aleš Herák, tajemník ÚMO Pardubice VI 

Věra Žáčková, referentka OES ÚMO Pardubice VI-zapisovatelka 
 

 

Omluven: Mgr. Martin Kratochvíl, Ing. František Socha, Ph.D., Daniel Křivka,  

 

Zasedání zahájil starosta PhDr. Petr Králíček v 17:00 hod., přivítal přítomné a konstatoval, že 

podle prezenční listiny je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva a zastupitelstvo 

je usnášeníschopné. 

 

Volba pracovního předsednictva, návrhové komise a určení ověřovatelů zápisu: 

 

Do pracovního předsednictva byli navrženi a zvoleni: 

PhDr. Petr Králíček – předsedající, Robert Klčo, Ing. Tomáš Pelikán  
 

Hlasování: 11 pro 

 

Do návrhové komise byli navrženi a zvoleni: 

doc. Ing. Vladimír Pejchal, Ph.D., Jiří Chmelík 

 

Hlasování: 11 pro 

 

Ověřovateli zápisu byli určeni: 

Ing. Helena Dvořáčková, Mgr. Martin Vencl  

 

Ověřovatelé souhlasí 

 

Zapisovatelkou byla určena: 

Věra Žáčková 
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Starosta konstatoval, že zápis z III. řádného zasedání ZMO Pardubice VI byl ověřen, usnesení 

vyvěšena na úřední desce.  

 

Bez rozpravy 

  

Hlasování: 11 pro 

 

Starosta seznámil přítomné s programem zasedání, který byl zveřejněn na úřední desce. 

 

1. Zpráva o činnosti Rady MO Pardubice VI a Úřadu MO Pardubice VI od posledního 

řádného zasedání ZMO Pardubice VI – předkladatel Petr Králíček 

2. Kontrolní zpráva o plnění usnesení ZMO Pardubice VI a RMO Pardubice VI – 

předkladatel Michal Pilař 

3. Závěrečný účet – hospodaření MO Pardubice VI za rok 2022 – předkladatel Martin 

Vencl 

4. Kamerový systém na MO Pardubice VI – předkladatel Tomáš Lauryn 

5. II. a III. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2023 - předkladatel Martin 

Vencl 

6. Diskuse, beseda s občany 

 

Rozprava: 

pí. Dvořáčková  - žádá zařadit samostatnou zprávu Řešení dopravy na území sídliště 

Svítkov V - Na Humenském. 

p. starosta - se dotazuje, zda existuje zpráva či jsou jiné písemné podklady 

pí. Dvořáčková – reaguje, že nejsou, že vyplynou z jednání 

pí. Hývlová – cituje jednací řád, konkrétně, že je nutné návrhy předložit formou zprávy 

v písemné formě 

pí. Dvořáčková – poukazuje na zastupitelstvo z 13.03.2023, kdy pro rozšíření programu 

nebylo třeba předkládat podklady před zahájením zastupitelstva. 

pí. Dvořáčková – žádá o 10 min. pauzu, aby mohla zprávu napsat 

 

Starosta vyhlásil pauzu do 17,10 h. 

17,11 h. zasedání pokračuje 

 

p. starosta – konstatuje, že pí. Dvořáčková vypracovala zprávu s názvem „Řešení dopravy 

v území sídliště Svítkov V – Na Humenském“ a navrhuje ji zařadit na program jednání před 

diskuzi 

 

17,12 h. příchod p. Pilař 

 

Nově navržený program: 

1. Zpráva o činnosti Rady MO Pardubice VI a Úřadu MO Pardubice VI od posledního 

řádného zasedání ZMO Pardubice VI – předkladatel Petr Králíček 

2. Kontrolní zpráva o plnění usnesení ZMO Pardubice VI a RMO Pardubice VI – 

předkladatel Michal Pilař 

3. Závěrečný účet – hospodaření MO Pardubice VI za rok 2022 – předkladatel Martin 

Vencl 

4. Kamerový systém na MO Pardubice VI – předkladatel Tomáš Lauryn 
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5. II. a III. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2023 - předkladatel Martin 

Vencl 

6. Řešení dopravy na území sídliště Svítkov V - Na Humenském – předkladatel 

Dvořáčková 

7. Diskuse, beseda s občany 

 

Hlasování: 12 pro 

 

Zápis ze zasedání: 

 

Bod programu č. 1:  

Zpráva o činnosti Rady MO Pardubice VI a Úřadu MO Pardubice VI od posledního řádného 

zasedání ZMO Pardubice VI – předkladatel Petr Králíček 

Starosta uvedl tento bod programu.  
 

Rozprava: 

Občané z lokality Svítkov V - dotazují se na stav studie, která byla obvodem zadána, zda bude 

vybudována lávka pro pěší přes Bylanku  

p. starosta, p. Pelikán – odpovídají na dotazy  

p. Lauryn – dotazuje se na radu ze dne 24.4. na hřiště v Opočínku, zda se bude rozšiřovat 

nebo je současná situace konečný stav. 

p. starosta – odpovídá, že se rozšiřovat nebude. Složí se dopadová plocha a vrátí se houpačky 

p. Lauryn – dotaz na protokol z MK, že kolega Štichauer opraví herní prvek, který byl 

nahrazen novým 

p. Štichauer – reaguje, že to řešil s MK, starý prvek má složený doma, chce jej opravovat 

po propočtení nákladů, ředitelka MŠ by chtěla hřiště umístit do Lánů na Důlku do školky  

pí. Dvořáčková – dotazuje se na přesun zastávky v Opočínku 

p. Štichauer – reaguje, že zastávka se přesouvat nebude a z Programu rozvoje bude toto 

vyškrtnuto 

p. Lauryn – dotaz na schůzku starosty 17.4. s náměstkyní primátora Klčovou, náměstkem 

hejtmana Kortyšem 

p. starosta – odpovídá, že šlo o nové záplavové území Bylanky. Plány byly zpracované 

bez vědomí samosprávy, další jednání bude příští týden s hejtmanem PK 

pí. Dvořáčková – žádá o zaslání podkladů, na základě kterých se k novému výpočtu došlo 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-49: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI bere tuto zprávu na vědomí. 

 

Hlasování: 12 pro 

 

 

Bod programu č. 2:  

Kontrolní zpráva o plnění usnesení ZMO Pardubice VI a RMO Pardubice VI – předkladatel 

Michal Pilař 

p. Pilař uvedl tento bod programu 

Rozprava: 
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Občan – dotazuje se, zda bylo dodrženo usnesení zastupitelstva stran zadání studie lokality 

Svítkov V a diskutuje o dílčích závěrech studie  

p. Pilař – reaguje a vysvětluje, že studie není v tuto chvíli kompletní 

Občané – dotazují se na dílčí závěry studie 

p. Chmelík – doplňuje, že KV nemohl studii posoudit, protože žádná studie dosud nebyla 

kompletní. Dále, že KV by byl rád, kdyby pak byla studie projednaná 

pí. Dvořáčková – reaguje, že je špatně se tu dohadovat a předkládá doplňující návrh 

k usnesení vzešlého ze zprávy kontrolního výboru 

p. Pelikán – dotaz na pí. Dvořáčkovou, zda nechce jinou formulaci usnesení, např. dodatkem, 

doplnění do smlouvy 

 

pí. Dvořáčková navrhuje dvě nová usnesení k doplnění Kontrolní zprávy o plnění usnesení 

ZMO Pardubice VI a RMO Pardubice VI: 

 

d) doplnit do smlouvy s projektantem povinnost veřejného projednání 

e) uspořádat veřejné projednání studie před dokončením 

 

 

Přijaté Usnesení: 

Usnesení Z2023-50  

 

Do studie řešení dopravy v sídlišti na Humenském: 

d) doplnit do smlouvy s projektantem povinnost veřejného projednání 

e) uspořádat veřejné projednání studie před dokončením 

 

Hlasování: 12 pro 

 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-51: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI: 

a) souhlasí se způsobem, kterým Rada MO Pardubice VI provedla kontrolu usnesení ze 

svých schůzí, 

b) vypouští z evidence usnesení ZMO Pardubice VI č.: 

Z2019-43 Z2022-25 Z2022-26 Z2022-31  Z2022-39 – 48 

vypouští z evidence usnesení ZMO Pardubice VI č.: 

Z2022-23  Z2022-24  Z2022-27 

Z2022-28  Z2022-29  Z2022-30 

Z2022-32 až Z2022-38 

c) ponechává v evidenci usnesení ZMO Pardubice VI č. 

Z2016-99 Z2022-128 

 

               

Hlasování: 12 pro 

 

 

Bod programu č. 3:  

Závěrečný účet – hospodaření MO Pardubice VI za rok 2022 - předkladatel Martin Vencl 
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p. Vencl uvedl tento bod programu  
 

Bez rozpravy 

 

18,24 odchází p. Pelikán 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-52: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI: 

a) bere na vědomí předloženou zprávu Závěrečný účet – hospodaření Městského obvodu 

Pardubice VI za rok 2022 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření 

Statutárního města Pardubic za rok 2022 ve znění přílohy č. 1 tohoto usnesení, 

b) bere na vědomí výsledek uvedený ve Zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření 

Statutárního města Pardubic za rok 2022, 

c) souhlasí s celoročním hospodařením MO Pardubice VI bez výhrad. 

 

 

Hlasování: 10 pro, p. Chmelík nehlasoval 

 

 

Bod programu č. 4:  

Kamerový systém na MO Pardubice VI – předkladatel Tomáš Lauryn 

p. Lauryn uvedl tento bod programu  
 

Rozprava: 

p. Vencl – souhlasí, ale chce kamery ve všech částech obvodu a ne pouze ve Starých Čívicích. 

Chce, aby kamerový systém byl řešen koncepčně. 

p. Lauryn – argumentuje, proč umístit kamery do Starých Čívic 

p. starosta – dětské hřiště ve Starých Čívicích je 19 let staré. O vandalismus se na tomto hřišti 

nejedná, Městská policie i městský obvod žádný vandalismus neeviduje. K poškození herních 

soustav dochází z důvodů opotřebení. Vždy je v nejkratší možné době sjednána náprava.  

p. Chmelík, p. Pilař, pí. Dvořáčková, p. starosta, p. Karas, občan, p. Rambousek - zapojují se 

do diskuze o pořízení a využití kamerového systému 

p. Komžák – po vyzvání starostou prezentuje výstup z komunikace s Městskou policií 

p. Chmelík – vyzval zastupitele k vyjádření se ke kamerovému systému ve Starých Čívicích  

p. Karas – navrhuje hlasovat samostatně pro bod 3 a body 1+2 současně 

 

Navržené usnesení: 

1) Zastupitelstvo MO Pardubice VI 

schvaluje nákup nové kamery, zřízení nového přípojného místa pro kamerový systém 

ve Starých Čívicích u dětského hřiště v Přeloučské ulici vedle cyklokrosového hřiště a 

přípojného místa na cyklostezce Staré Čívice – Svítkov 

2) Zastupitelstvo MO Pardubice VI 

a) Schvaluje zřízení nového přípojného místa pro kamerový systém ve Starých Čívicích u 

dětského hřiště v Přeloučské ulici vedle cyklokrosového hřiště 

b) Schvaluje zřízení nového přípojného místa pro kamerový systém na cyklostezce Staré 

Čívice – Svítkov 
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c) Schvaluje střídavé používání kamery mezi zřízenými přípojnými místy pro kamerový 

systém 

3) Zastupitelstvo MO Pardubice VI 

Ukládá radě MO Pardubice VI zadat úkol místním komisím posoudit případná další 

problematická místa v jednotlivých částech MO Pardubice VI. 

 

 

Hlasování: 

Samostatně bod 1 a 2  5 pro 

4 proti – Králíček, Vencl, Rambousek, Klčo  

2 zdržel se – Pilař, Karas 

 

Samostatně bod 3  11 pro 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-53  

Zastupitelstvo MO Pardubice VI 

Ukládá radě MO Pardubice VI zadat úkol místním komisím posoudit případná další 

problematická místa v jednotlivých částech MO Pardubice VI. 

 

 

Bod programu č. 5:  

II. a III. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2023 - předkladatel Martin Vencl  
p. Vencl uvedl tento bod programu  
 

Rozprava 

pí. Dvořáčková – oznamuje, že má několik doplňujících usnesení 

 

pí. Dvořáčková předkládá návrhy nových usnesení: 

 

1. Přesun finančních prostředků z roku 2022 ve výši 500 tis. Kč na kapitolu 11 Hospodářství 

položka „Kamerový systém“ 

 

Hlasování: 5 pro 

3 proti – Králíček, Vencl, Rambousek  

3 zdržel se – Klčo, Pilař, Karas 

 

Usnesení nebylo přijato  

 

2. Přesun finančních prostředků z roku 2022 ve výši 400 tis. Kč na kapitolu 15 – životní 

prostředí položka „Herní prvky pro dětské hřiště Staré Čívice“ 

 

Hlasování: 7 pro 

1 proti - Králíček 

3 zdržel se – Vencl, Rambousek, Klčo 

 

Usnesení nebylo přijato  
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3. Přesun finančních prostředků z roku 2022 ve výši 6000 tis. Kč na kapitolu 15 – životní 

prostředí, položka „výkup pozemků pro realizaci zeleně v MO VI“ 

Hlasování: 5 pro 

1 proti - Králíček 

5 zdržel se – Vencl, Rambousek, Klčo, Pilař, Karas 

 

Usnesení nebylo přijato  

 

4. Přesun finančních prostředků ve výši 200 tis. Kč z kapitoly 11 – Hospodaření, položka 

„Přírodní sportovní areál „K Pašti“ na 98 – všeobecná pokladní rezerva, položka Rezerva 

rozpočtu – obecná 

pí. Dvořáčková – vysvětluje proč chce vrátit 200 000,- do rezervy. Je to z důvodu, že pozemek, 

na kterém se má budovat elektrická přípojka byl schválen do výpůjčky soukromé právnické 

osobě. Tato PO by si měla vybudovat přípojku z vlastních zdrojů, popřípadě požádat MO o 

dotaci podle stanovených směrnic. 

p. starosta - pozemek, na kterém se má budovat elektrická přípojka nebyl schválen do 

výpůjčky soukromé právnické osobě. Viz. zápis z 20. řádné schůze rady města Pardubice 

konané dne 7.6.2023, usnesení R-2023-020.  

 

Hlasování: 2 pro 

3 proti – Králíček, Štichauer, Karas 

6 zdržel se – Vencl, Rambousek, Klčo, Pejchal, Chmelík, Pilař 

 

Usnesení nebylo přijato  

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-54: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI 

a) bere na vědomí II. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2023 ve znění přílohy 

č. 1 tohoto usnesení. 

b) schvaluje III. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2023 ve znění přílohy č. 2 

tohoto usnesení. 

 

Hlasování:  8 pro, 

0 proti 

3 zdržel se – Chmelík, Dvořáčková, Lauryn 

 

 

Bod programu č. 6:  

Staženo 

  

 

Bod programu č. 7:  

Diskuse, beseda s občany 

 

Rozprava: 

 

19,24 odchází p. Karas 
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občan, pí. Dvořáčková a p. starosta – diskutují o územním plánu, o kamerovém systému a o 

studii Svítkov V. 

p. Lauryn –dotazuje se na neuklizené pozemky ve Svítkově a v Popkovicích u Bylanky, 

navrhuje, aby obvod kontaktoval majitele neuklizených pozemků v Popkovicích a sjednal 

nápravu 

p. starosta – odpovídá a zmiňuje například pozemky ve Starých Čívicích a navrhuje to řešit 

koncepčně pro celý obvod, ne jen pro jednu malou část. 

 

19,33 odchází p. Rambousek 

 

p. Lauryn – žádá pracovníky MO Pardubice VI o kopie poslaných dopisů, které budou 

posílány majitelům pozemků o sjednání nápravy 

p. Lauryn – oznamuje, že u Panasonicu jsou nebezpečné sloupky 

p. Komžák – bude sjednána náprava 

občané, p. starosta, p. Vencl – diskutují o pozemcích (louka, kde byli koně), zda se pozemky 

změní na stavební parcely, zda ZMO zabrání výstavbě 

občan vyzval p. Chmelíka ke spolupráci ve věci oslovení vlastníků koňské louky k možnému 

výkupu pozemků na výstavbu parku 

občan, p. starosta, pí. Dvořáčková – diskuze o řešení problémů v dopravě v souvislosti 

s plánovanou novou průmyslovou zónou 

občané, p. starosta diskutují o stavbě mostů a lávky v lokalitě Svítkov V 

 

20,05 h. odchází p. Vencl 

20,10 h. odchází p. Chmelík 

 

p. starosta ukončil jednání ZMO Pardubice VI z důvodu poklesu přítomných zastupitelů pod 1 

polovinu. 

 

Starosta poděkoval přítomným za účast, pozval je na V. řádné zasedání ZMO Pardubice VI, 

které se bude konat v pondělí 11.09.2023 v sále objektu Opočínek č. p. 53 a ukončil zasedání 

v 20:10 hod. 
 

Zapsala: Věra Žáčková 

 

Tento zápis byl vyhotoven dne 16.06.2023 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  

Ing. Helena Dvořáčková v.r. 

dne: 21.06.2023 

 

Mgr. Martin Vencl v.r. 

dne: 22.06.2023 

 

 

dne: 22.06.2023                  

                                                                                                           PhDr. Petr Králíček v.r.  

                 starosta MO Pardubice VI  


